
"Si no es poden garantir serveis de qualitat
s’haura de frenar el creixement del Vendrell"

Helena Arribas, I’alcaldessa d’una vila que creix 2.000 habitants per any

Jordi Lleó
Helena Arribas, alcaldessa

del Vendrell, traspassats ja els
tres anys de legislatura. Arribas

ja va tenir experiencia de go-
vern com a regidora de Cultura
fa gairebé quatre legislatures qua
el PSC va tenir el govern muni-
cipal. Després d’aquesta expe-
riencia com a mhxima represen-
tant del consistori vendrellenc
assegura que es presentarh a la
reelecció si el partit m’ho pro-

posa. La qual cosa és més que
segura encara que no ho volgui
recon~ixer. D’aquest mandat co-
menta que el c~rrec d’alcal-
dessa és d’una gran responsa-
bilitat. Hoexerceixo amb gran

iHusió. Tot i que reconeix que
resulta difícil prendre decisions
que satisfacin a tothom. En
aquest sentir raona que no es-
tem en una democracia assem-
ble~aria. No podem sotmetre
cada qüestió a assemblees.
Nosaltres realitzem el progra-
ma de govern que van propo-
sar. Després la ciutadania de-
cidirh a través de les urnes si
s’ha fet b~ o no.

Arribas no rol entrar en va-
loracions sobre possibles noves

aliances de cara a formar govern
en la propera legislatura. En-
guany el PSC i el PP han fet un
pacte de govern i sobre el futur
es limita a dir les opeions d’es-
querra fins ara no han donat
joe i caldr~ veure els resultats
per buscar aliances.

De la gestió feta considera
que el programa del Govern Mu-

nicipal est~ acomplert en un

80%. D’enguany, Helena Ar-

ribas destaca la gestió per dotar
el Vendrell de més espais verds
en les actuacions puntuals de la
rambla de Josep Cañas al barri

de Jané Parera, la plaqa Marina-
da de Sant Salvador que es va

inaugurar la setmana passada i
el passeig marítim de Sant Sal-
vador. Sobre aquest aspecte l’al-
caldessa es vanagloria de la pro-
tecció de les Madrigueres
gr~cies a I’aplieaeió del Pla
Director de Costes eviden-
ment, per6 també hi ha hagut
una volutat expressa del’equip
de govern de que sigui així.
Una ahra ~rea de verda és el
futur pare del Botafoc. Una zona

"Un bloc de
pisos es fa
en un anyi
els serveis
triguen tres"

que per altra banda també ser~
d’expansió del Vendrell i que
estar~ culminada amb la realit-
zació de la Rambla Miret. Les
obres d’enderroc han acabat l’ai-
xecament de la teulada d’Urali-
ta. Aquesta ha estat una tasca
feixuga perqu~ s’havia de fer
en mult de compre per la toxi-
citat del material. Ara es pod~
avanzar I’enderroc passat el
mes d’agost, indica Arribas as-
segurant que de moment es dei-
xaran a l’aire les dues xemeneies
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Helena Arribas asseguda al banc de I’entrada de I’Ajuntament amb I’escut de la vila

Plans parcials aturats fins d’aqui dos anys I

J. LI.

El DIARI DEL BAIX PENEDt~S avanqava fa unes setmanes
que l’Ajuntament del Vendrell es veia obligat a no pemletre més

Plmls Parcials Urbanistics al no poder garantir el subministrament
d’aigua, Aquesta situació es resoldrh en un porell d’anys,
segons l’alcaldessa. Llavors creiem queja hi haurh la dessala-
dora que anirit ubicada entre Cunit i Cubelles i que ha
d’abastir al Garraf i el Baix Peuedés. Aquesta ¿s una infraes-
tructura que amb inversió mancomunada de tots els municipis
participants i l’Ag~ncia Catalan~ de I’Aigua amb connexió amb
Aigües Ter-Llobregat i el Coasorci d’Aigües de Tarragona. El
Vendrell se~’eix aigua en mesos puntes com I’agost a 130,0(X)
persones. Per gestionar aquest servei l’equip de govern ha volgut
recuperar la gestió a través d’una empresa mixta, a part d’obrir
nous pous propis i beneficiar-se de I’aigua de I’Ebre,

per acabar de decidir si es conser-
ven les dues. L’alcaldessa reitera
que no es tallara el transit.pot~r
s’haur~l de regular el trhusit en

una dire¢eió, per6 no ealdr/I
tallar la ¢irculació perqué les
tltsques es realitzaran des de la
riera de la Bisbal. El pmjecte de
la Rambla Miret COllSitueix un
canvi espectacuh|r el1 la fesonli-

na de I’entrada del Vendrell per
la carretera de Valls. A més d’es-
I~mjar aquesta zona també seri~
una traasició entre la nova zona
del Botafoc i el caso urb’~. On
s’han reduil el nombre d’habi-
tatges previstos per I’auteriar
equip de govern, ategeix.

El creixemcnt demogridic tic
la vila é~,trcpidam. l+a mit.iaaa se
situa en 2.(X){) habitaals més cdaa
l’any. La gran preocupaci(~ de
l’Ajuntanlent es ix~der gestionar
els serveis al ritme del creixe-
ment. Un bloc de pisos en un
any est’~ fet i qualsevol servei
costa tres anys en impulsar-lo.
És molt diffefl mantenir aques-

ta relació amb equilibri, raoua
l’a]ca]dessa i a:~scgllla qHc sin~

es I~~len garantir serveis de
qualitat s’haurh de frenar el
ereixement del Vendrell. l)e
fet, el govern d" Helena Arribas
sempre s’ha inclinar per modifi-

car inmtualmeat el Pla General
d’Ordenació [!rbaaa por frenar
el creixement, una prova d’ai-
x6 és la rambla Miret.
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"El pitjor seria
tenir una mala
convivencia"
L’alcaldessa assegura que es
treballa per la cohesió social

I Ve de la p~~gina anleriorJ

En reiació als serveis,l’alcal-
dessa, fent rephs de la feina feta.
es mostra moit orgullosa del ser-
vei d’escola bressol tot i les man-
cances que provoca el creixe-
ment demogrhfic. Molts
munieipis amb més població
no tenen aquest servei públic
al qual ha de fer front I’Ajun-
tament. El non govern de la
Generalitat, perb, ha subven-
cionht sense precedents els mu-
nicipis amb 5.000 euros per
plata creada i en 1.800 per
manteoiment de la piafa. Ac-
tualment, el Vendrell disposa de
quatre escoles bressol i, tal com
vam dir en el programa electo-
tal, farero la cinquena escota
bressol entre el carrer lndtís-
trla i la carretera de Valls.

A i’aitra part de la pirb, mide
d’edat, la gent gran també és una
Wicam per a Helena Arribas.

lea mm esplai d’avis a la
zona del Tancat, on hi havia
gran demanda. El nou esplai ja
té unes 400 persones inscrites.
Ja hem comencrat les obres del
nota centre de dia al costar de la
resklkn¢ia de la Muntanyeta
qm al~i on Ir~mciomuaent per
a la pt, onmea S¢qmmm Santa.

, ,t, qmm m.v¢i Ira de tenk dm
v~~L I’ntmtkí mpmiai als
malMb d’All/e~mer i perme-
~ q~ ds bmiliars pugu~

elb avle aquí mentre
kr la seva activitat la-

boral. En la mesura del possi-
bie sóc partid~uia que la gent
envelleixi a casa seva, per alxb
també estera fent convenís amb
diferents empreses per donar
assist~ncia domlciliMia.

Una de les relacions que his-
tbricament ha costat més a
l’Ajuntament del Vendrell és la
que manté amb Renfe. Un fet
que reconeix ralcaldessa, per6
que en la darrera reunió va poder
treure bastant de pmfit. Primer
per a l’acord la remodelació per
enguany de I’estació, que durant
molts anys ha tingut un aspecte
tercermundista. Segon, per la re-
ceptivitat en la problemhtica deis
veins del Puig, i després perqu~
Renfe ha accedit a fer un Pla
Especial de Sant Vieen~: als pa-
vellons de Renfe. Aetuaiment
hi vluen poqu~ faa~les. Per6
aquest és un preblm~ qtte ha

"Enfonsar
la via és
molt difícil
tbcnicament"

eh gem treballmlm’s. Es lemtqa
de rt4kr aqmesta 1ma, qm pot-
ser és la m¿.s degrtdada del
municipi. Nem/s qmdark ,m
dels pavelhins cm a símlbol.

L’alcaldessa en un moments de la entrevista

Tan difícils són les relacions
amb Renfe que mai ningú s’ha
atrevit a tractar el lema del soter-
rament de la via.És un tema que
m esti plantejat. Prhaer per-
qu~, t~cnicamont, és molt difí-
cil enfonsar la via perqu~ es
creua amb el tercent del Lluc.
Actualment s6c pm’fid~ria de
demanar una miBor permea-
bilitat de la Ifmla ferrovihria.
Fent més passos millorarem
I’accessibilitat a una i altra
banda.

El pitjoc escenali que voldria
vunxe Helena Arribas ¿sm
mala eom4mh~~ ii mmldpi,
q~ de memem no Id ~s. l~vant
i’arribada de nouvinguts, el go-
vern municipal no amaga la pre-
ocupació i i’inter~s per fomentar

la cohesió social. Perb el govern
sempre ha matisat el creixement.
El flux més important és gent
de I’itrea metropolitana de
Barcelona. Ens trobem amb
un 15% d’immigracló, un per-
centatge que no és el més alt de
Catalunya, de bon tros, per-
qu~ hi ha zones que arriben al
25%. De cara a la convivencia,
Arribas comenta que molts im-
migrants tenen respal social a
les places pdbliques. És un són
mís visibles i on s’ha d’assimi-
lar el eanvi taro per a tres com
pw aladlm~ En aqm¢a s~ntit,
Ilm "-A-x, -- L’ la3elladek

Plme Pltm~ i el truetament
per a les persones que tindr¿
I’espai de la Cooperativa Agrí-
cola.I

Contrapunt

Acabar la feina
a Coma-ruga

Per acabar de culminar
I’adequació del barri man’-
tim de Coma-higa, la im-
pulsió passar’~ per la remo-
delaci6 del port nilutic,de la
pla~a Gemmns Trillas i res-
pai de I’anlic pare Tabaris.
El non port ser~ una con-
tinuació del passeig marí-
tím, en con~n/mcia amb
una refeta pla~;a (;ermans
Trillas. També s°actuarh
en un espaid "esport id’oci
al parc Tabaris. Ben aviat
comenqaran els enderrocs

de la vella piscina del bal-
neari i de la zona d’atracci-
ons de l’antic park per recu-
perar aquesla zona.

El Pla d’Excel.l~ncia Tu-
rística ha d’impulsar part
d’aquestes actuacions. Es
tracta d’uua inversi6 com-
partida per les tres adminis-
tracios que culmina aquest
any. La valoració de I’ai-
caldessa és positiva. Es di-
flcil que tres administra-
cions es posin d’acord,
per6 en aquest cas han
fluit les lnversions i s’han
aconseguit uns objectius.
L’oterta hotelera ha aug-
mentar recentment amb el
nou hotel-balnerai Platja de
Coma-roga, El segeli de
Vila Termal s’ha d’expio-
lar al m~xim. Les condlei-
ons del Vendrell són ex-
chisives. Es trarta d’una
font de la qual brollen 3M
lil~es per Iqlon, qmm ¡per
exemple a la do CIIIIl~ de
Bol, he fa a 5 Ittres per
segon. Perk. a m4s a més.
aquí hi ha la plagia, excla-
ma I’alcaldessa.
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